
Z á p i s n i c a 

z ustanovujúceho zasadnutia rady školy  

 

Škola: Stredná odborná škola technická Námestovo 

 

Dátum zasadnutia: 14. 03. 2016 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny - príloha zápisnice 

 

Členovia rady školy: 

  1. Pavol Soľava   zvolený za pedagogických zamestnancov 

  2. Ján Kozák, Ing.   zvolený za pedagogických zamestnancov 

  3. František Feja, Mgr.  zvolený za nepedagogických zamestnancov 

  4. Martin Florek   zvolený za žiakov 

  5. Mária Hyllová   zvolená za rodičov 

  6. Janka Kurjaková   zvolená za rodičov 

  7. Dagmar Baľáková  zvolená za rodičov 

  8. František Poleta, Bc.  delegovaný za zriaďovateľa 

  9. Albín Masľaňák, Ing.  delegovaný za zriaďovateľa 

10.Jozefína Šarlayová, Mgr.  delegovaná za zriaďovateľa 

11.Tibor Mintál, Ing.   delegovaný za zriaďovateľa 

 

Opis priebehu zasadnutia: 

 Zasadnutie otvoril a prítomných privítal riaditeľ SOŠ technickej Ing. Emanuel Piták, 

ktorý zároveň oboznámil prítomných s úlohami a poslaním rady školy (zákon č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a vyhláška MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou 

sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o  ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení). 

 Riaditeľ školy oboznámil prítomných s priebehom a výsledkami volieb do rady školy. 

Skonštatoval, že voľby pedagogických, nepedagogických zamestnancov školy, zástupcov 

rodičov žiakov a zástupcov žiakov do Rady školy pri SOŠ technickej Námestovo prebehli 

v súlade s vyhláškou MŠ SR č. 291/2004. 

 Prítomní zvolili volebnú komisiu v tomto zložení:  1. Mgr. František Feja – predseda 

        2. Janka Kurjaková - člen 

        3. Dagmar Baľáková - člen   

 Voľby predsedu rady školy sa uskutočnili tajným hlasovaním. Za predsedu Rady školy 

pri SOŠ technickej v Námestove bol zvolený s počtom 10 platných hlasov  Pavol Soľava . Za 

podpredsedu rady školy bol zvolený Ing. Ján Kozák a za tajomníčku p. Janka Kurjaková.  



 V diskusii vystúpil novozvolený predseda rady školy Pavol Soľava, ktorý poďakoval 

prítomným za prejavenú dôveru a ubezpečil ich, že povinnosti vyplývajúce z tejto funkcie bude 

plniť zodpovedne. Členovia rady školy boli oboznámení o ochrane osobných údajov v zmysle 

zákona č. 428/2002 Z. z. Najbližšie zasadnutie rady školy je plánované v mesiaci apríl 2016. 

Na záver sa prítomným poďakoval za účasť Ing. Emanuel Piták, riaditeľ školy. 

 

 

Zapísala: Janka Kurjaková 

 

Overil    : Ing. Emanuel Piták 

 

 


